



HEALTH SAFETY & ENVIRONMENT POLICY

سياسة الصحة والسلامة البيئية

NESMA UNITED INDUSTRIES CO. LTD. is committed to Construction services, Facility management services, Technical Services and Landscaping services with the highest standards in health, safety, and environmental performance. This policy statement defines our commitments to our employees, clients, partners, the public and shareholders. We are working on the guidelines of ISO 14001:2015 and ISO 45001:2018.

تعمل شركة نسما للصناعات المتحدة في أنشطة الانشاءات وخدمات إدارة المرافق والخدمات الفنية وخدمات تنسيق الحدائق بأعلى معايير الصحة والسلامة البيئية. وتحدد هذه السياسة تعهداتنا لموظفينا وعملائنا وشركائنا والعمامة والمساهمين. ونحن نعمل على المبادئ التوجيهية للأيزو 14001:2015 و ISO 45001:2018.

We deliver operations and services in ways that:

- Protect the health & safety of all people impacted by the work that we do
- Prevent incidents, work-related injuries & ill-health, with a focus on integrity and the mitigation of all hazards
- Minimize adverse environmental impact, prevent pollution, use resources efficiently and protect the environment
- Includes a commitment to eliminate hazards and reduce OH& S risks

We achieve this standard by:

- Ensuring our leaders at all levels place health, safety, security and environment at the top of their agenda
- Includes a commitment to fulfill the legal requirements and other requirements
- Includes a commitment to consultation and participation of workers and, where they exist worker's representatives
- Identifying, mitigating and controlling risks
- Establishing clear objectives and measuring our performance against them

Understanding and ensuring we comply with legislative and industry requirements

Ensuring those who work with us meet our standards

Communicating health, safety and environment concerns with transparency

Strict adherence to the IMS implemented in the company

We monitor the application of these commitments to ensure we are delivering continuous improvement. Leadership in health, safety, security and environmental performance is a business fundamental for NESMA UNITED INDUSTRIES CO. LTD. and our management is fully committed to achieving the high standards.

We shall meet these commitments through clearly documented HSE objectives and routine management reviews, cultivating an interdependent HSE culture where employees watch out for the safety of everyone around them

Review: The HSE Management System shall be reviewed yearly or when it comes evident to do so.

نحن نقوم بتسليم الخدمات والأعمال التشغيلية من أجل:

- حماية صحة وسلامة جميع الأفراد الذين يمارسون العمل الذي نقوم به
- منع الحوادث، إصابات العمل واعتلال الصحة مع التركيز على السلامة والحد من جميع المخاطر
- التقليل من الآثار البيئية الضارة، ومنع التلوث، واستخدام الموارد بكفاءة وحماية البيئة
- التعهد بالحد من الخطورة والتخلص من مخاطر الصحة والسلامة المهنية

ونحن نحقق هذه المعايير عن طريق ما يلي:

- ضمان أن الصحة والسلامة والأمن والبيئة على قمة أولويات جميع قياداتنا على جميع المستويات
- التعهد بإنجاز المتطلبات القانونية والمتطلبات الأخرى
- التعهد باستشارة ومشاركة العمال وممثلين العمال الموجودين
- تحديد الحد من وإدارة المخاطر
- وضع أهداف واضحة وقياس أدائنا مقارنة بهذه الأهداف
- فهم و ضمان التزامنا بالمتطلبات التشريعية والصناعية
- ضمان التزام العاملين معنا بالمعايير التي نطبقها
- التواصل بشأن المسائل التي تخص الصحة والسلامة البيئية بشفافية.
- الالتزام التام بنظام المعلومات الإدارية المطبق في الشركة

ونحن نشرف على تطبيق هذه التعهدات لضمان أننا نقوم بتقديم تحسينات مستمرة. وتعتبر الريادة في الأداء الخاص بالصحة والسلامة البيئية، أساس العمل في شركة نسما للصناعات المتحدة. وإدارة الشركة تتعهد بتحقيق أعلى المعايير. يجب علينا الوفاء بهذه الالتزامات من خلال أهداف الصحة والسلامة والبيئة الواردة في وثائق واضحة والمراجعة الدورية لها من قبل الإدارة، وتعزيز ثقافة الصحة والسلامة المترابطة حيث يراقب الموظفون سلامة الجميع من حولهم ملاحظة: يتم مراجعة نظام إدارة الصحة والسلامة البيئية سنوياً أو عندما يصبح الأمر واضحاً للمراجعة.

DR. MARWAN GHOLMIEH
Chief Executive Officer

